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 Молитвени доручак у Вашингтону био је прилика да се састанк са високим америчким
званичницима и лидерима из целог света, каже косовски председник Хашим Тачи,
додавши да "у Вашингтону говоре једним гласом о Косову".

  

  - Молитвени доручак је био сјајна прилика за састанке са високим америчким
званичницима и лидерима из разних земаља широм света и упознати их са достигнућима
Косова и напорима за успостављање трајног мира у нашем региону. Било је охрабрујуће
потврдити да сви у Вашингтону говоре једним гласом о Косову, без обзира које
институције или политички табор били у питању - написао је Тачи на свом налогу на
Фејсбуку.   

Са Молитвеног доручка послата је порука да су мир, толеранција, вера и хуманизам
вредности од којих никад не би требало одустати током трансформације наших
друштава, написао је Тачи, а пренели приштински медији.

  

  

 Он је у четвртак, након разговора са америчким државним секретаром Мајком Помпеом,
такође на Фејсбуку, написао да су САД потврдиле снажну подршку дијалогу и
постизању свеобухватног и коначног мировног споразума Београда и Приштине.
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 - Као и увек, задовољство је разговарати с америчким државним секретаром Мајком
Помпеом. И данас током Молитвеног доручка разговарали смо о дешавањима на Косову
и у региону Западног Балкана. Потврђена је пуна подршка САД дијалогу и постизању
свеобухватног и коначног мировног споразума измедју Косова и Србије - написао је Тачи
на овој друштвеној мрежи.

  

(Танјуг)
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